
PÁLYÁZAT  

 

Hallgatói Önkormányzati Választások 

2023/2024 

 
Kamrás István 

  



Bemutatkozás 

Kamrás István vagyok, ötödéves államtudományi szakos hallgató. Immáron 2019 óta a kari 

HÖK tagjaként tevékenykedem. Kezdetben a nemzetközi és levelezős hallgatók ügyeivel 

foglalkoztam, jelenleg és az elmúlt évben az ÁNTK HÖK elnökeként igyekszem a legtöbbet 

tenni a hallgatók szolgálatában.  

Célom, hogy a hallgatótársaimmal együttműködve olyan egyetemi közösséget tartsunk fent, 

ahol az Államtudományi és Nemzetközi Tanulmányok Kar minden személye megtalálhatja a 

számára kedvező programokat, mind a hagyományok, mind az új rendezvények mentén. 

Szeretném, ha az összes kari polgár képviselve lenne, függetlenül attól, hogy milyen szakra, 

képzésre nyert felvételt. Törekszem rá, hogy magamat folyamatosan fejlesztve, hatékonyabban 

tudjak egyetemi polgártársaim segítségére lenni. 

Visszatekintés 

Az elmúlt egy évben pezsgő hallgatói élettel találkozhattunk a Campuson. A hallgatói 

ügyintézés személyesen és online is felgyorsult, a szociális támogatások bírálásának ideje 

lerövidült, a nemzetközi körforgásba való bekapcsolódás egyre zökkenőmentesebb; 

mindemellett közel 40 hallgatói rendezvényt szerveztünk. 

Tavalyi céljaim közül eredményesen megvalósítottuk a nyelvi kurzusok bővítését, hallgatói 

igényfelmérések végeztünk, a HÖK Bizottságok Facebook csoportjait fellendítettük, a zenés-

táncos rendezvények szervezése során követtük az trendeket és figyelünk a folyamatos 

megújulásra. Az elmúlt év visszacsatolásai alapján szakmailag és közösségileg is magas szintű 

mentorprogramot, valamint Gólyatábort valósítottuk meg. 

Nagy örömömre szolgál, hogy gördülékenyen kapcsolatot alakítottunk a tanszékekkel, 

melynek köszönhetően azonnal tudunk segíteni a hallgatók problémáinak orvoslásában és több 

javaslattal is élhettünk a Kari Tanács ülésein, melyek pozitív hatással bírnak a tanulmányok 

folytatása során. Az elmúlt év legeredményesebb érdekképviseleti eredménye a kollégiumi 

díjak emelkedésének megakadályozása volt.  



Sikeresnek tekintem, hogy több ízben együttműködünk a kari szakkollégiumokkal és 

tudományos diákkörökkel, így képesek vagyunk lefedni az egész kar érdekképviseleti 

munkáját. 

Terveim, célkitűzések 

ÁNTK Alumni felélesztése, hagyományok megőrzése 

Célkitűzésem a kar alumni közösségét újraéleszteni és erősíteni, valamint elősegíteni az 

egykori hallgatók és az egyetem közötti kapcsolatokat. Az Államigazgatási Főiskolától a mai 

napig sok száz hallgató végzett már az elődintézményekben és rengeteg lehetőség rejlik az 

együttműködésben. Elképzelésem szerint egy Alumni találkozót szerveznénk a jövő év 

tavaszán, ahova a social media felületeinket használva meghívnánk a volt hallgatóinkat, az 

elődintézmények és karok dékánjait, valamint oktatóit. Egy igazi ünnepség volna ez a kar 

számára. 

Karriertámogatás és karrierbörze 

A karriertámogatási szolgáltatás informálisan már működik karunkon. Számos álláslehetőséget 

osztunk meg mi is a Hallgatói Önkormányzat felületein és a Neptunon. Szeretném, ha egy 

hallgatótársam munkalehetőség után kutat, akkor ehhez minden segítséget biztosítani tudjunk. 

A karrierbörzén közigazgatási szervek és piaci szervezetek is bemutatkoznak, és közvetlen 

kapcsolatba léphetnek a hallgatókkal. Ez lehetővé teszi, hogy a hallgatók megismerjék a 

munkaerőpiaci lehetőségeket, és akár már egyetemi tanulmányaik befejezése előtt kapcsolatot 

építsenek potenciális munkaadóikkal. 

Nemzetköziesítés a kommunikációban 

Karunk nemzetközi portfoliója évről évre erősödik, lassan már vadászni kell a szabad 

Erasmus+ kiutazási férőhelyeket. Szerencsére egyre több hallgató érkezik hozzánk a világ 

minden tájáról, melyhez a Hallgatói Önkormányzatnak is alkalmazkodnia kell. A nemzetközi 

hallgatókat érintő eseményeknél minden esetben szeretném az angol nyelvű leírás biztosítását, 

hiszen ők is részesei a hallgatói közösségünknek és várjuk őket is szeretettel az egyetemi 

programokra. 

 



Bizottságok, utánpótlás program 

Az idő az egyetlen tényező, ami egy állandó egység és csak a rendelkezésre állóval 

gazdálkodhatunk. A Hallgatói Önkormányzat választmányának mindenkor szüksége van olyan 

lelkes, motivált és társaiért kiálló személyekre, akik nem félnek belevágni az érdekképviselet 

világába. Személyesen azon is dolgozni fogok, hogy képzések és csapatépítő programok által 

utánpótlás bázist hozzunk létre a jövő HÖK generációjának. 

Összegzés 

A legnagyobb kar révén bőven akad feladat, amelyet el kell látni, de ha adott egy jó csapat és 

képesek vagyunk együttműködni, akkor nem történhet olyan, amit ne tudnánk közös erővel 

megoldani.  

A folytonosságot szeretném biztosítani számotokra, ahol megbizonyosodhattatok róla, hogy 

kiállunk értetek és mindent megteszünk a hallgatók szolgálatáért. Megválasztásom esetén 

munkával teli év elé nézünk, és egy percig sem leszünk restek! Ezt tudom számotokra 

megígérni! 

Bízom benne, hogy a pályázatom tartalma alapján sikerült elnyernem a bizalmatokat és 

támogatásotokat. 
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